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                                 OBEC B Á T K A 

 

 

Číslo 06/OZ/2023 

 

Zápisnica 

 

napísaná v priebehu šiesteho zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Bátke, konaného dňa  21. septembra 2023 

o 18,00 hod. na Obecnom úrade v Bátke 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hencz Peter – starosta 

 

Poslanci :   Bc. Furman Peter 

Bódiová Andrea 

Tóth Mikuláš 

Bene Viktor 

Simon Zoltán 

Burszky Csaba 

Mács Zoltán  

Ďalší prítomní a pozvaní hostia: 

    Furmanová Ildikó, hlavná kontrolórka 

    Ildikó Szabóová 

     

 

 

 

K bodu č.1 - Otvorenie zasadnutia 

 

V roku 2023 šieste zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bátke otvoril a viedol p. Peter 

Hencz, starosta obce. Privítal všetkých prítomných a zároveň oznámil, že Obecné 

zastupiteľstvo bolo zvolené v zmysle § 13 ods. 4. písm. a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov a účastníci zasadnutia boli včas pozvaní. Starosta obce 

konštatoval, že počet prítomných poslancov na začiatku zasadnutia je 6 podľa prezenčnej 

listiny, p. Bene Viktor sa zúčastnil zasadnutia od siedmeho bodu programu. Obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva je zo zákona verejné, preto pozvánka bola 

zverejnená na úradnej tabuli a na webovej stránke obce Bátka v zákonom určenej lehote.  

 

 

 

K bodu č. 2 - Voľba overovateľov zápisnice a  určenie zapisovateľa 

 



Návrhová komisia: Úlohou návrhovej komisie je spracovávať a predkladať obecnému 

zastupiteľstvu návrhy uznesení OZ.  

Predseda návrhovej komisie: uznesenie č. 42/2022 (Burszky Csaba, Simon Zoltán, Mács 

Zoltán)  

Overovatelia zápisnice: Za overovateľov zápisnice starosta určil poslancov: Zoltán Mács, 

Zoltán Simon   

Zapisovateľka: Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil: p. Jolanu Zsírosovú 

 

Hlasovanie: Za – 6   Proti – 0  Zdržalo sa – 0  Neprítomný-1 

Bc. Furman Peter       Bene Viktor 

Bódiová Andrea 

Burszky Csaba 

Mács Zoltán 

Tóth Mikuláš 

Simon Zoltán 

 

  Starosta obce navrhol hlasovať o programe na základe zverejneného návrhu programu 

šiesteho zasadnutia.  

 

P r o g r a m   zverejnený: 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa, schválenie programu zasadnutia 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

4. Rozpočtové opatrenie č. 3 

5. VZN č. 3/2023 o určení výšky príspevku v MŠ a v školských zariadeniach zriadených 

obcou Bátka 

6. VZN č. 4/2023 o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách na území obce Bátka 

7. Prejednanie žiadosti kúpu pozemku 

8. Rôzne  

9. Záver 

 

 

Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš, Bene Viktor, Simon Zoltán, Burszky Csaba, 

Mács Zoltán 

 

Hlasovanie:    

Za:   6 Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš,  

Simon Zoltán, Burszky Csaba, Mács Zoltán 

Proti:     

Zdržal sa:     

Neprítomný:   1 Viktor Bene 

                                           

Starosta obce navrhol program šiesteho zasadnutia OZ doplniť o bod č. 8 – Zmluva 

o bezodplatnom užívaní nehnuteľnosti, a tým schválenie doplnenia programových bodov 

a zmenu programu zasadnutia. Ďalšie pripomienky a návrhy nezazneli, preto poslanci OZ 

hlasovali o doplnenie programových bodov šiesteho zasadnutia a zmenu programových 

bodov. Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh starostu obce. 

 



Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš, Bene Viktor, Simon Zoltán, Burszky Csaba, 

Mács Zoltán 

 

Hlasovanie:    

Za:   6 Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš,  

Simon Zoltán, Burszky Csaba, Mács Zoltán 

Proti:     

Zdržal sa:     

Neprítomný:   1 Viktor Bene 

 

 Následne starosta obce vyzval poslancov OZ aby hlasovali o programe so schválenými 

zmenami: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa, schválenie programu zasadnutia 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

4. Rozpočtové opatrenie č. 3 

5. VZN č. 3/2023 o určení výšky príspevku v MŠ a v školských zariadeniach zriadených 

obcou Bátka 

6. VZN č. 4/2023 o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách na území obce Bátka 

7. Prejednanie žiadosti kúpu pozemku 

8. Zmluva o bezodplatnom užívaní nehnuteľnosti 

9. Rôzne  

10. Záver 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili program so zmenami. 

 

Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš, Bene Viktor, Simon Zoltán, Burszky Csaba, 

Mács Zoltán 

 

Hlasovanie:    

Za:   6 Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš,  

Simon Zoltán, Burszky Csaba, Mács Zoltán 

Proti:     

Zdržal sa:     

Neprítomný:   1 Viktor Bene 

 

 

 

K bodu č. 3 – Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

 

 Kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadnutí vykonal starosta obce Peter Hencz. 

Uznesenie č. 65/2021 – Výstavba a rekonštrukcia chodníkov v dolnej Bátke – v plnení. 

 

Uznesenie č. 27/2023 - Vypracovanie  projektovej dokumentácie a rozpočtu ako aj 

prípravu projektu INTEREG – Zmluva o bezodplatnom užívaní, Dohoda o odpustení záväzku 

– v plnení. 



 Starosta obce oznámil poslancom OZ, že projekt bol vypracovaný a 15. 09. 2023 bol 

podaný. Odhadovaná hodnota projektu je 808 000 tisíc eur. Z uvedenej hodnoty najvyššiu časť 

zahŕňa výstavba a rekonštrukcia. Prítomným vyčíslil jednotlivé zložky výdavkov na základe 

vypracovaného rozpočtu projektu. Náklady na projektovú dokumentáciu vo výške 9 000,- eur 

znáša obec, na základe uznesenia OZ a Dohody o odpustení dlhu. Vysvetlil dôvod navýšenia 

nákladov niektorých položiek ako sú projekt manažment, stavebný dozor a ďalšie 

neodpočítateľné náklady, ktoré sú vykázané v rámci rozpočtu projektu INTERREG, a ktoré 

rozpočtový program automaticky pripočíta k nákladom. K uvedenému dodal, že projekt bude 

vyhodnotený v roku 2024 a že na výzvu reagovali mnohí záujemcovia. V rámci projektu obec 

Bátka zabezpečí 1000 žiakov a 80 dospelých osôb, ktorí navštívia „Szentendre – Skanzen“.  

 

Uznesenie č. 28/2023 – Zámena pozemkov (Obec Bátka- E. Gálová) – v plnení  

 

Uznesenie č. 29/2023 – Zámer predaja pozemkov (Bari, Derencsényi, Varga, Szívos)- 

v plnení, geometrický plán bol vyhotovený,  

 

Nakoľko pán Valigurský bol dlhodobo chorý, znalecký posudok, ktorý sme požiadali 

vyhotoviť ním, vypracuje v najbližších dňoch. 

 

Uznesenie č. 14/2020 – VZN – protest prokurátora, JUDr. Jurčová opravila VZN na základe 

pripomienok prokurátora 

 

Uznesenie č. 3/2021 – protest prokurátora, JUDr. Jurčová opravila VZN na základe protestu 

Návrhy VZN sú predmetom programu šiesteho zasadnutia OZ. 

 

K bodu č. 4 – Rozpočtové opatrenie č. 3 

 

Starosta obce predložil návrh na zmenu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 3, ktorú 

vypracoval s administratívnou pracovníčkou obce p. Nagyovou. Návrh zmeny rozpočtu 

v rozsahu k dátumu 21.09.2023 je potrebné vykonať z dôvodu presunu finančných prostriedkov 

na prípravu a projektovú dokumentáciu vo výške 9000,- eur, pričom sa nemenia celkové príjmy 

a celkové výdavky.  

Návrh zmeny rozpočtu je podľa zákona  zverejnený na webovom sídle obce a tvorí 

prílohu zápisnice. 

Starosta obce navrhol hlasovať o rozpočtovom opatrení č. 3, ktoré opatrenie poslanci 

OZ jednohlasne schválili. 

 

Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš, Bene Viktor, Simon Zoltán, Burszky Csaba, 

Mács Zoltán 

 

Hlasovanie:    

Za:   6 Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš,  

Simon Zoltán, Burszky Csaba, Mács Zoltán 

Proti:     

Zdržal sa:     

Neprítomný:   1 Viktor Bene 

 

 



K bodu č. 5 – VZN č. 3/2023 o určení výšky príspevku v MŠ a v školských zariadeniach 

zriadených obcou Bátka 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s protestom prokurátora v súvislosti previerky 

zákonnosti VZN. Na základe pripomienok prokurátora JUDr. Jurčová pripravila návrh VZN, 

ktorá bola zverejnená podľa predpisov dňa 23.08.2023. Pripomienky neboli doručené, preto 

poslanci OZ hlasovali o VZN č. 3/2023. 
 

V obci Bátka bola vykonaná previerka zachovávania zákonnosti zameraná na zhodnotenie 

stavu zákonnosti všeobecne záväzných nariadení obce Bátka. Predmetom previerky bolo aj 

preskúmanie zákonnosti protestom napadnutého VZN.  

 

Vo VZN č. 3/2021 prokuratúra vytkla nasledovné: 

 
- V z mysle ustanovení VZN má určiť len výšku príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a nie 

spôsob úhrady – toto vymedzenie je nad rámec zákona 

- Vo VZN je vymedzený pojem príspevok – čo sa považuje nad rámec účelu predmetného VZN. 

 

 
Starosta obce navrhol hlasovať o VZN č. 3/2023 o určení výšky príspevku v MŠ a v školských 

zariadeniach zriadených obcou Bátka. Poslanci OZ jednohlasne schválili VZN č. 3/2023. 

 

Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš, Bene Viktor, Simon Zoltán, Burszky Csaba, 

Mács Zoltán 

 

Hlasovanie:    

Za:   6 Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš,  

Simon Zoltán, Burszky Csaba, Mács Zoltán 

Proti:     

Zdržal sa:     

Neprítomný:   1 Viktor Bene 

 

 

Návrh dodatku VZN – bol vyvesený na úradnej tabuli  obce  dňa:   23.08.2023 

         - a zverejnený na internetovej adrese obce dňa:  23.08.2023 

Lehota na predloženie pripomienok k návrhu VZN do :    18.09.2023  

  

Doručené pripomienky /počet/:               0 

Vyhodnotenie pripomienok k návrhu VZN uskutočnené dňa:   21.09.2023 

 

Vyhodnotenie pripomienok k návrhu VZN doručené poslancom dňa:  21.09.2023        

VZN schválené Obecným zastupiteľstvom v Bátke dňa 21.9.2023 uznesením č. 37/2023 

VZN zverejnené na webovom sídle a na úradnej tabuli obce Bátka dňa: 25.09.2023   

 

VZN nadobúda účinnosť 10.10.2023. 
 

Nadobudnutím účinnosti tohto nariadenia stráca účinnosť VZN č. 3/2021 o určení výšky 

príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených obcou, vrátane zmien 

a doplnení. 

 



K bodu č. 6 – VZN č. 4/2023 o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách na území obce Bátka 

 

Starosta obce informoval prítomných s protestom prokurátora v súvislosti previerky 

zákonnosti VZN. Na základe pripomienok prokurátora JUDr. Jurčová pripravila návrh VZN, 

ktorá bola zverejnená podľa predpisov dňa 23.08.2023. Pripomienky neboli doručené, preto 

poslanci OZ hlasovali o VZN č. 4/2023. 
 

V obci Bátka bola vykonaná previerka zachovávania zákonnosti zameraná na zhodnotenie 

stavu zákonnosti všeobecne záväzných nariadení obce Bátka. Predmetom previerky bolo aj 

preskúmanie zákonnosti protestom napadnutého VZN.  

 

Prokuratúrou boli vytknuté: 

 

- Že VZN sa primerane použije aj na umiestnenie volebných plagátov počas kampane prd 

konaním referenda a miestneho referenda – je to nad ráme  zákona 

- Vo VZN nie je definovaný pojem – volebného plagátu, 

- V úvodnom stanovení je uvedené, že VZN je prijaté v súlade zákona o obecnom 

zriadení, pričom sa jedná o základné ustanovenie. 

Starosta obce navrhol hlasovať o VZN č. 4/2023 o vyhradení miest a ustanovení podmienok 

na umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách na území obce Bátka. 

Poslanci OZ jednohlasne schválili VZN č. 4/2023. 

 

Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš, Bene Viktor, Simon Zoltán, Burszky Csaba, 

Mács Zoltán 

 

Hlasovanie:    

Za:   6 Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš,  

Simon Zoltán, Burszky Csaba, Mács Zoltán 

Proti:     

Zdržal sa:     

Neprítomný:   1 Viktor Bene 

 

 

Návrh dodatku VZN – bol vyvesený na úradnej tabuli  obce  dňa:   23.08.2023 
                   - a zverejnený na internetovej adrese obce dňa:  23.08.2023 

Lehota na predloženie pripomienok k návrhu VZN do :    18.09.2023  

Doručené pripomienky /počet/:               0 

Vyhodnotenie pripomienok k návrhu VZN uskutočnené dňa:   21.09.2023 

Vyhodnotenie pripomienok k návrhu VZN doručené poslancom dňa:  21.09.2023        

 

VZN schválené Obecným zastupiteľstvom v Bátke dňa 21.9.2023 uznesením č. 38/2023 

VZN zverejnené na webovom sídle a na úradnej tabuli obce Bátka dňa: 25.09.2023  

 

VZN nadobúda účinnosť 10.10.2023. 



Nadobudnutím účinnosti tohto nariadenia stráca účinnosť VZN č. 14/2020 o vyhradení miest 

a stanovení podmienok na umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách 

obce, vrátane zmien a doplnení.  

 

 

K bodu č. 7 - Prejednanie žiadosti kúpu pozemku 

 

 Starosta obce informoval prítomných, že na obec boli doručené žiadosti o odkúpenie 

pozemku. Pani PaedDr. Ildikó Šillingová Mácsová, bytom Bátka č. 103 svoju žiadosť doručila 

dňa 3.7.2023, pán Ladislav Szabó, bytom Bátka č. 266 svoju žiadosť doručil dňa 13.7.2023. 

Predmetom žiadosti je pozemok par. č. 613/114 v kat. území obce Bátka vo výmere 58 m2, 

pozemok je priľahlým pozemkom obidvoch žiadateľov a Ondreja Zsírosa, vlastníkom pozemku 

je obec Bátka. 

Starosta obce oznámil prítomným, že navštívil obidvoch záujemcov a konštatoval, že 

s dotyčnými osobami treba jednať. Informoval prítomných, že sa jedná o pozemok, ktorý sa 

nachádza v slepej ulici a pozemok používa Ladislav Szabó. 

 

Starosta obce vyzval prítomných aby sa zapojili do diskusie: 

 

 
- Slovo dostala pani Ildikó Szabóová manželka žiadateľa, ktorá povedala, že pozemok bol 

zarastený, časom ho vyčistili a starali sa oň. Podľa jej slov na zasadnutí, ktoré bolo zvolané 

v roku 2014,  obec ponúkla na predaj pozemky za záhradami, a pred rodinnými domami, Keďže 

susedia vtedy neprejavili záujem s manželom sme navrhli, že v prípade predaja pozemku ho 

odkúpime. Od tej doby sme ponuku na odkúpenie zo strany obce nedostali. Opýtali sme sa 

bývalého starostu Zoltána Mácsa či môžeme pozemok používať, dostali sme súhlas a na 

použitie a oplotenie sme dostali súhlas od terajšieho starostu P. Hencza. Svojvoľne by sme 

pozemok neoplotili, aj ústnu dohodu považujem za dohodu. Aby sme svoj majetok ustrážili 

vybudovali sme oplotenie. Pozemok sme vyčistili, udržiavame ho v poriadku a slúži ako priestor 

na uskladnenia palivového dreva.  

Pán poslanec Zoltán Mács dodal, že on povolenie na použitie nedal, ani nemohol dať nakoľko 

je to majetok obce a zároveň si vyžiadal dokumentáciu a geometrický plán  pozemkov, ktoré 

boli predmetom predaja v roku 2014. Dodal, že sú jediní v obci, ktorí používajú obecný 

pozemok, ostatné sú vysporiadané. Hodnota pozemku bola určená na 1,50 eur/ m2 všade 

rovnako. Z dokladov vyplýva, že par. č. 613/114 nebola predmetom predaja pozemkov. Bol 

vypracovaný geometrický plán, na ktorom sa nachádza aj parcela č. 613/114, v ponuke 

pozemkov na predaj sa táto parcela nenachádza. Poslanci preverili dokumentáciu. Táto parcela 

podľa slov Z. Mácsa bola ponúknutá v roku 2014 aj p. Zsírosovi.  

 
- J. Zsírosová k tomu dodala, že parc. č. 613/114 nebola predmetom ponuky odpredaja 

pozemku. Parcela za záhradou, ktorá susedí s p. L. Szabó bola ponúknutá z dôvodu, lebo 

susedia svoj pozemok do tej doby odplotili múrom. Jedná sa o parcelu, ktorá sa nachádzala za 

múrom a ktorá následne bola odkúpená  p. O. Zsírosom. 

 

- Hlavná kontrolórka dodala, že pozemky za záhradou mali hodnotu 1,50 eur/m2 a 

hodnota pozemkov pri ceste mala hodnotu 2,05 eur/m2.  

Neskoršie bol odpredaný aj pozemok pre K. Hubayho, nakoľko on v roku 2014 neprejavil 

záujem o odkúpenie pozemku pri vodnom toku za záhradou, dodal starosta obce. 



 
- Pani Szabóová dodala, že by bolo ľudské a pri rozhodovaní v každom prípade by brala do úvahy 

skutočnosť, že vyše 15 rokov predmet žiadosti používajú, udržiavajú a starajú sa oň, síce nie je 

v prenájme ale obec o pozemok sa nemusela starať a udržiavať. Teraz keď je vyčistený 

a udržiavaný má o pozemok každý záujem. Pozemok na odkúpenie ani návrh na nájom 

pozemku do dnešného dňa zo strany obce nám nebol doručený.  

Pani poslankyňa Andrea Bódiová dodala, že aj v minulosti boli odpredané pozemky v rámci 

zákonnosti, ktoré boli odplotené neoprávnene v minulosti sa odpredali občanom ktorí ich 

v skutočnosti používali a udržiavali a ktoré by obec nevedela využiť. 

 
- Pán poslanec Zoltán Mács povedal, našou povinnosťou je majetok obce chrániť. Odpredaj 

pozemku je presne vymedzený zákonom, ktorý musíme dodržať. Pán poslanec ďalej oznámil, 

že z etických dôvodov sa k tejto veci vyjadriť nechce z dôvodu, ktorý je pre každého známy. 

Ildikó Furmanová navrhla, aby inventarizačná komisia spísala nehnuteľností obce, ktoré sú 

v prenájme alebo užívaní občanov a na základe skutočnosti prehodnotili.   

 
- Pani poslankyňa Andrea Bódiová dodala, že na inventarizačnom zozname sa nachádza KN-C 

parcela č. 613/114    označená  ako  - orná pôda, návrh na odpredaj obecného pozemku zo dňa 

7.12.2019.  

Na záver starosta obce konštatoval, že s obidvomi uchádzačmi o pozemok bude jednať. 

Nakoľko sú dodatky k zákonu 138/1991 o majetku obci, respektíve zmeny zákona  k 1.11.2023, 

navrhol odložiť odpredaj pozemkov. V súvislosti s predajom pozemku sa zastupiteľstvo 

nerozhodlo. 

  

 

K bodu č. 8 – Zmluva o bezodplatnom užívaní nehnuteľnosti 

 

 Starosta obce navrhol hlasovať o zmluve o bezodplatnom užívaní nehnuteľnosti, ktorá 

bude právoplatná v prípade schválenia projektu INTERREG. S obsahom zmluvy boli 

oboznámení poslanci, bol jeden bod zo zmluvy vypustený.  

 Poslanci OZ jednohlasne schválili Zmluvu o bezodplatnom užívaní nehnuteľnosti 

medzi účastníkmi Reformovaná kresťanská cirkev na Slovensku – Cirkevný zbor Bátka a Obec 

Bátka. 

 

Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš, Bene Viktor, Simon Zoltán, Burszky Csaba, 

Mács Zoltán 

 

Hlasovanie:    

Za:   7 Bc. Furman Peter, Bódiová Andrea, Tóth Mikuláš,  

Simon Zoltán, Burszky Csaba, Mács Zoltán, Viktor 

Bene 

Proti:   0  

Zdržal sa:   0  

Neprítomný:   0 
 

 

Zmluva je prístupná v Centrálnom registri zmlúv. 

 

 



K bodu č. 8 – Rôzne 

 

 

V nadväznosti na piate zasadnutie OZ starosta oznámil, že Poverenie zástupcu starostu 

a odmena sú zverejnené na webovom sídle obce. 

 

Starosta obce informoval prítomných, že bol vykonaný audit. Požiadal hlavnú kontrolórku 

obce aby prítomných oboznámila so správou auditu. 

 

 Hlavná kontrolórka konštatovala, že neboli zistené nedostatky a audit navrhol niektoré 

staré pohľadávky odpísať, v konsolidovanej uzávierke sú malé odlišnosti pri odpisovaní, ktoré 

navrhli opraviť. Listom vedeniu navrhli prehodnotiť jednotlivé body obsiahnuté v liste. 

Poslancom OZ bola počas zasadnutia k dispozícií správa z auditu aj list pre vedenie.  

 

Starosta obce oznámil, že Banskobystrický samosprávny kraj, Oddelenie cestnej 

infraštruktúry zaslal odpoveď na žiadosť, ktorou obec požiadala o rekonštrukciu priepustu 

vodného toku v intraviláne obce pod cestou III/2798 (priepust č. P20552). Vo vyjadrení správca 

zo dňa 28.7.2023 uvádza, že nie je schopný z prostriedkov bežnej údržby realizovať úpravu 

priepustu a žiada ju zaradiť do registra investícií. Okrem oznámenia správca navrhol rokovať 

so správcom melioračného kanála, aby vykonal nevyhnutné opatrenia k zníženiu množstva 

pretekajúcich vôd daným kanálom. 

 

Miroslav Remiš navrhol vybudovať polder nad cintorínom hornej Bátky. Projekty na 

vybudovanie polderov sú dostupné. Starosta obce navrhol o tom diskutovať. 

 

Pán poslanec Peter Furman navrhol vybudovanie výkop rýh pre dažďovú kanalizáciu pri 

Gálovcoch a Bodnárovcoch, a že riešenie tohto problému by sa malo považovať za prioritu. 

Ďalej navrhol, aby sa určila výška nájmu v prípade prenájmu nehnuteľnosti Hazír. Uviedol, že 

v oddychovej zóne Bátka je nutné opraviť a ošetriť ľavice. 

Pán poslanec Zoltán Mács dodal, že výška nájmu majetku obce je určená a uznesením 

schválená, treba postupovať na základe toho. Navrhol aj opravu čističky odpadových vôd.  

 

Starosta obce informoval prítomných, že zamestnanci na základe dohody s ÚPSVaR 

pravdepodobne budú vykonávať prácu ešte pol rok. Podľa informácií v Rimavskej Sobote je 

evidovaných cca 3600 uchádzačov o zamestnanie a v okrese Rimavská Sobota to činí cca 8000 

uchádzačov. 

 

Hlavná kontrolórka obce Ildikó Furmanová sa informovala o Hasičskom zbore, ktoré 

navrhol starosta obce zriadiť na štvrtom zasadnutí OZ.  

Starosta dodal, že od 2.10.2023 sa uskutoční nábor. 

 

Pán poslanec Peter Furman informoval prítomných, že protipovodňový vozík bol 

nefunkčný. V prípade potreby by mal byť protipovodňový vozík funkčný a pripravený na 

zásah. Ďalej navrhol častejšie čistenie šácht a odtokov vody, aby v prípade prívalovej vody tieto 

neboli zanesené  nečistotami. 

 

Hlavná kontrolórka obce navrhla aby bol vymenovaný zodpovedný pracovník, ktorý by bol 

zodpovedný za funkčnosť protipovodňového vozíka. 

 



Pán poslanec Mikuláš Tóth navrhol aby sa do protipovodňového vozíka tankoval benzín 

100-ka, ktorý sa nepokazí tak skoro ako iné typy benzínu. 

 

Pán poslanec Viktor Bene oznámil, že dňa 23.9.2023 sa uskutoční podujatie „Deň rodín“, 

na ktoré srdečne pozýva každého. Je pripravený pestrý program pre deti. Podujatie sa uskutoční 

v areáli Základnej školy s materskou školou Bátka. 

 

Nakoľko ďalšie príspevky nezazneli zasadnutie pokračovalo so záverom. 

 

 

 

K bodu č. 9 - Záver 

  

Program šiesteho zasadnutia OZ bol vyčerpaný, p. Peter Hencz, starosta poďakoval poslancom  

a ostatným prítomným  za účasť a zasadnutie ukončil. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 19,54 hodine. 

 

 

Zapísala: Jolana Zsírosová 

V Bátke, dňa 27.9.2023 

        ....................................................    

                                                               Peter    H e n c z           

                  starosta obce Bátka 

Overovatelia:  

 

Zoltán Mács    ............................... 

 

Zoltán Simon    ............................... 

 


